

Fotbollssektionsmöte 2023-05-30

Närvarande:

Fredrika Öst, Zdena Dvorak, Elin Grahn, Rickard Viktorsson, Jörgen Deyre, Sara Lidman, Lars Nilsson, Kjell Ellysson, Amanda Orliinis Widell, Marina Gustavsson, Fredrik Gunnarsson, Emelie Axelsson, Jonathan Sundbäck, Patrik Ek, Andreas Larsson, Niclas Siberg, Sören Andermård, Johanna Svensson

Följande lag var representerade på mötet:

F13-14, Senior, F11/12, F15/16, P10/11, F09/10, P12, P16, P09, P14

Följande lag var inte representerade på mötet:

P08, P13, P15

1. Mötet öppnat

Sören och Patrik hälsar välkomna till sektionsmötet i det nya formatet.

2. Mötesstruktur

Patrik beskriver bakgrunden kring förändringar av formatet för sektionsmötena.

Tidigare har det hållits 5-6 sektionsmöten om året, ofta upp till 2.5 h långa. Målet med det nya formatet är att mycket ska hanteras via de roller som lagen blivit tilldelade. Till exempel så behöver inte frågor kring material/inköp eller reklam hanteras på sektionsmöten. Agendan för sektionsmöten kommer därför inte följa samma agenda som tidigare. Frågor som bör hanteras på sektionsmötena kan vara diskussioner kring val av poster för styrelsen/föreningsarbete, lokalfrågor eller visionsfrågor.

Minimum för sektionsmöten är 1 på höst/vår.

3. Genomgång av lagens roller

Sammanställande (F13/F14, F/P18): Rollen hanteras av Lars Nilsson som bedömer att rollbeskrivningen är klar.

Kassör (Senior, P14): Utfört hittills av Patrik. Patrik kommer att ha överlämning till P14 inom närmsta tiden.

Sekreterare (F11/12, F/P18): Rollbeskrivning klar. Lathundar finns och relativt gott skick.

Anläggning (F15/16, P08): Finns en uppdelning av roller mellan lagen. P08 tar punkter gentemot kommunen (t.ex. trasiga mål, fel på matchklocka etc). F15/16 "Bollboden" och klippning/trimning av gräsytor/"Vallen" enligt överenskommelser. Exempel: Om mål är trasigt skickar man det till fotboll@kareby.com (som kommunikationsansvarig handhar). Det vidarebefordras sen till rätt grupp/roll och i detta fall, Anläggning. Arbetet i gruppen har inte satt sig. Planera möte med Patrik.

Kommunikation (P10/11, F/P17): Rollbeskrivning klar. All extern kommunikation till exempelvis kommunen eller leverantörer ska gå via fotboll@kareby.com. Använd ej privata e-postadresser! Gruppen hanterar mailkontot och kan ge accessrättigheter och ansvarar för att vidarebefordra mail till rätt grupp/roll inom föreningen.

Material/inköp (F09/10, Senior): Patrik ska överföra kunskap till gruppen. Intersport är leverantör. Avtalet går ut vid årsskiftet och behöver förnyas. En utsedd kontaktperson från Intersport vet om vilka från Kareby som får beställa. Beställning måste läggas i god tid och

det är upp till ledare att beställa i tid. Förslag på ledarträff innan säsong när beställningar görs klart. Alla beställningar ska göras senast mars/april för nya säsongen. Alla storlekar finns tillgängliga för provning i klubbhuset. Status för materialinköp just nu är att en stor leverans är på väg in denna eller nästa vecka. I stort sett allt utestående ska finnas med.

Marknadsföring: Rollbeskrivning klar. Bra start på jobbet. Jobbar t.ex. med placeringar på reklamskyltar. En kommentar från Zdena var att Ytterbygg vill ha sponsorskylt på bollboden (bollboden är en gåva från Ytterbygg).

Värdegrund/Vision/Ungdomsråd/Fotbollsskola (P15, P16):

Anna och Emelie driver vidare fotbollsskolan. Senast var det ca 40 deltagare och 8 ledare! Förslag om att eventuellt göra lag för 17 och fortsatta med fotbollsskolan för 18. Diskussion kring ledarregistreringar/belastningsregister. Rutin finns för detta. Vision 2022 (framtidsvision) framtagen för att driva fotbollen framåt, men det är ett pågående arbete.

Valberedning/samarbete/övergångar/samsynsavtal (P13, P09): Valen är ett gemensamt ansvar för hela sektionen. Förslag är att jobba för att representanter från seniorlagen kan komma in till styrelsearbetet. Rollen ska agera kontaktperson när spelare ska byta förening (man får inte byta under säsongen utan godkännande). Gäller så fort man tillhör ett lag (ej fotbollsskola). Som information har många Kungälvsklubbar intagningsstopp, till exempel har IKK stopp i många åldersklasser.

4. Övriga frågor:

- Diskussion kring kommande sektionsmöte:
 - Ledarträffarna bör hållas innan sektionsmötena.
 - På sikt 2 möten per år, initialt tidigare för att sätta formatet.
- Patrik kommer att boka in separata möten med de olika grupperna där det behövs.
- Årsmötet är i slutet på september och i år ska ett antal nya roller väljas. Sist så bildades en grupp med folk från bandyn. Nu är det tanken att den nya rollen ska delvis axla det. Diskussion kring om man borde införa en vice ordförande som kan skolas in. Sören pratar med Christian från bandysektionen om hur man tar valberedningsarbetet vidare.
- Emelie luftar tanken om cup/sammandrag på Kareby hed och frågar vad processen är. Patrik nämner att alla initiativ måste godkännas av förbundet. Man får inte bjuda in mer än 1 förening (träningssmatch) utan förbundets godkännande. Mötet är positivt inställda till förslaget. P14 planerar att arrangera ett sammandrag för deras pojkar under hösten med 5 lag från Kungälv, vilket har kommunicerats med förbundet. Behöver man sarg t.ex. så finns det att låna från förbundet Patrik nämner att när våra lag samlar in pengar via exempelvis; försäljning på en cup så är det viktigt att ha en plan för vad pengarna ska samlas in till och en plan för hur man gör med spelare som börjar eller slutar.

5. Nästa möte:

- Nästa möte 2023-08-22, 18-20.
- Lars (sammankallande gruppen) kallar till detta möte.

6. Mötet avslutas

Sekreterare: Rickard Viktorsson

Justerare: Fredrik Gunnarsson